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Jegyzőkönyv 

 
 

Készült: a Szombathelyi Műszaki SZC Rázsó Imre Szakközépiskolája és Szakiskolája kis 

multimédiás termében 2016. május 5-én, 13
35 

órai kezdettel megtartott 

osztályfőnöki munkaközösségi megbeszélésen 

 

Tárgy: a Szombathelyi Műszaki SZC Rázsó Imre Szakközépiskolája és Szakiskolája 

tagintézmény-vezető beosztás ellátására kiírt pályázatának véleményezése 

 

 

Jelen vannak: az osztályfőnöki munkaközösség tagjai 

 

 

Károlyi Tamás, munkaközösség-vezető köszönti a megjelent kollégákat, tájékoztatja őket, hogy 

az ülés egyetlen napirendi pontja a tagintézmény-vezető beosztás ellátására kiírt pályázat 

véleményezése.  

A jelenlevők előzetesen tanulmányozták a pályázatot, hiszen csak Varga Zoltánné jelenlegi 

intézményvezető pályamunkája érkezett meg az SZMSZC Rázsó Imre Szakközépiskolája és 

Szakiskolája tagintézmény-vezető pozícióra kiírt pályázatra.  

Felépítése mindenki számára egyértelmű, jól elkülöníthetően négy részre osztható.  

A bevezető gondolatok után a pályázó kitér a helyzetelemzésre, majd a lényeges fejlesztési 

elképzelésekkel folytatja. A pályázat utolsó fejezete tartalmazza a záró gondolatokat.  

Osztályfőnökként örülünk annak, hogy a pályázó törekszik a jövőre a próbaidő és próbaverzió 

letelte után „élesben” is alkalmazandó elektronikus napló mindennapi használatához az egyéni laptopok 

beszerzésére.  

Véleményünk szerint iskolapszichológusra szükség lenne, sok a problémás gyerek, elkel a 

szakember segítsége e téren is.  

 

A következő kérdések és javaslatok fogalmazódtak meg a pályázattal kapcsolatban: 

 

 Milyen módozatai, lehetőségei lennének a munkahelyi mikroklíma, légkör pozitívabb, 

kellemesebb megteremtésének?  

 Milyen módon lehetne gátat szabni az iskola épületén belüli dohányzásnak? Ehhez 

kapcsolódó javaslatunk: a tanítás megkezdése előtti, a nagyszünetbeli, valamint az 5. óra 
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utáni dohányzási lehetőség a diákok számára, illetve az udvari ellenőrzés gyakoribbá 

tétele. 

 Hogyan képzeli, illetve várja el a különböző délutáni, szabadidős, iskolán kívüli 

programok szervezését, lebonyolítását, az abban való részvételt az osztályfőnököktől, 

akik a nagyszámú tanítási órák mellett túlzott adminisztrációs feladatokkal is le vannak 

terhelve? 

 Miért nem jelenik meg részletesen a pályázatban az iskolai marketing tevékenység? 

Javaslatunk: az ún. BMCS, azaz a beiskolázási mikrocsoport, munkaközösségenként 1-2 

olyan ember, akinek van önálló véleménye, bátor elképzelése a jövőről, az iskola 

fejlesztéséről és hatékonyan tud közreműködni ötleteivel, meglátásaival, tapasztalatával a 

diáklétszám bővítésében. 

 Lát-e valamilyen megoldást, javaslatot arra vonatkozóan, hogyan lehetne visszaszorítani a 

hiányzást azoknál a tanulóknál, akiknek mulasztása egy tanév alatt rendkívül magas? 

 

Összességében a munkaközösség a fent említett kérdéseket és javaslatokat fogalmazta meg, a 

pályázatban leírtakat támogatja.  

 

 

 

Körmend, 2016. május 5. 

 

 

 

          Károlyi Tamás 

           of.mk.vezető 

 

 

 

 

 

 

 

 


